



content

english

What does enroe?.....2
Sounds like?.....2
Who is enroe?.....2
CDs.....2
Success.....3
Contact.....3

deutsch

Was machen enroe?.....4
Klingt wie?.....4
Wer ist enroe?.....4
CDs.....4
Erfolge.....5
Kontakt.....5

english

What does enroe?

Rockmusic – live and in the studio.

Sounds like?

REM, Travis, Uncle Ho, Subseven, 3 doors down ...

but this doesn't say anything, because enroe developed its own special sound. Listen to one of the 6 enroe-CDs or go to the website www.enroe.de where you can listen many enroe-songs.

Who is enroe?

The rockband "enroe" exists quite a long time. It was founded in summer 2000 by Andy Enroe. enroe sees itself as *the* guitarrockband of the post-2000 era.

Currently enroe consists of: Andy Enroe (vc, dr), Tanja Soler Zang (gt) and Holger Collatz (bs). A former important member was Stefan Köster (gt, brass, kb).

CDs

"enroe" recorded 6 CD's. The CD "beyond this" (edition of 20.000) was released in may 2004 and is preferably characterized as "rockpop". It shines with some brass-elements. The latest CD is "the other side of the planet" released in april 2012 contrasts a straighter nature and can be earmarked as "more rocky".

Success

The biggest success is the creative work on songs here and now.

In the public of the internet you will find enroe on every important music provider: Songs of enroe are presented at callasong, myspace, soundlift, garageband, track4.de, facebook and bandnet.de.

In 2000 the Song "witch ceremony" moved to chart place no.1 in the talentweb.de-charts for two weeks and it was the first big web-success. The song "mr. careful" marked no. 2 at the callasong-charts for more than 4 weeks in 2001.

In music magazines enroe-songs are valued (see Soundcheck 12/99, Soundcheck 01/02, Soundcheck 11/04). You'll find enroe songs all over the world on internet platforms and on individual playlists.

Contact

In case of requests for CDs, live-events, live contributions or other collaborative ideas please contact us:

rock @ enroe.de

deutsch

Was machen enroe?

Rockmusik – live und im Studio.

Klingt wie?

REM, Travis, Uncle Ho, Subseven, 3 Doors Down ...

aber das sagt wenig aus, da enroe einen ganz eigenständigen Sound geprägt hat. Hören Sie in eine der 6 enroe-CDs hinein ... oder surfen Sie auf die Seite www.enroe.de, wo Sie viele Songs anhören können.

Wer ist enroe?

Die Band „enroe“ gibt es so seit Sommer 2000, gegründet von Andy Enroe. „enroe“ versteht sich als *die* Gitarrenrockband der Post-2000-Ära.

Aktuell besteht enroe aus: Andy Enroe (vc, dr), Tanja Soler Zang (gt) and Holger Collatz (bs). Ein ehemaliger, wichtiger Musiker war Stephan Köster (gt, brass, kb).

CDs

„enroe“ hat bisher 6 CDs in unterschiedlichen Besetzungen aufgenommen und verkauft diese im Eigenvertrieb. Die CD „beyond this“ (Auflage 20.000 Stück) in 2004 wird gerne dem Rockpop zugeordnet. Sie glänzt mit diversen mit Brass-Einsprengseln. Die jüngste CD „The other side of the Planet“, erschienen im April 2012, ist dagegen straighter und rockiger.

Erfolge

Der größte Erfolg ist die kreative Arbeit an den Songs im Hier und Jetzt.

In der Internetöffentlichkeit ist enroe auf allen wichtigen Plattformen vertreten: Die Songs von enroe sind auf callasong, myspace, soundlift, track4, garageband, facebook und bandnet.de präsent.

Der Song „witch ceremony“ belegte in den talentweb.de-charts in 2000 zwei Wochen Platz 1 und war damit der erste große Web-Erfolg. Der Song „mr. carefull“ blieb in den callasong charts in 2001 länger als 4 Wochen auf Platz 2.

In der Fachpresse werden enroe-songs geschätzt (siehe Soundcheck 12/99, Soundcheck 01/02, Soundcheck 11/04). Sie finden enroe songs über die ganze Welt verteilt – auf Internetplattformen und auf individuellen Playlisten.

Kontakt

Anfragen nach CDs, Live-Konzerten, Projekten oder anderen Ideen bitte an:

rock @ enroe.de